
 

Klimatrådets samverkansarena 
 

Jag sitter med i Klimatrådets samverkansarena. 

Man har stöpt om de olika fokusgrupperna till en gemensam s k samverkansarena och håller 

på att föröka hitta formerna hur detta arbete ska gå till. 

Varför man gör den omorganisation, som jag uppfattat det, är att man ska försöka få en större 

helhetsbild och att inte som kanske de förra fokusgrupperna blev för ”smala” i sina 

perspektiv! 

 

Som sagt vi diskuterar allehanda spörsmål det jag har fokuserat mest på är vätgas för 

förnyelsebar energikälla. Under försättning att elen som behövs för att framställa vätgas görs 

via förnyelsebar energi. 

 

Anders Berthling 

 

 


